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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit fizetett ki a magyar állam a letelepedési 
kötvények forgalmazásával megbízott offshore-cégeknek 2018-ban az öt év elteltével lejáró 
kötvények után?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mivel az első letelepedési kötvények értékesítése 2013-ban történt, azok ötéves futamideje 2018-
ban lejárt. A Bevándorlási és Menekültügyi Hivatal adatai alapján 2018-ban legalább 344 darab 
kötvénycsomag után kellett fizetnie a magyar államnak. K/620. számú írásbeli kérdésemre adott 
válasza szerint „(a) program 2013-as indulása óta 2017-ig összesen 1,8 milliárd euró névértékű 
letelepedési kötvény került kibocsátásra, vagyis ennyivel kevesebb összegben kellett az államnak 
egyéb devizakötvényt kibocsátania ebből 2018-ban 107,5 millió euró névértékű kötvénylejárat 
esedékes”.

Kérdezem Miniszter Urat:

1. Mennyit fizetett ki a magyar állam a letelepedési kötvények forgalmazásával megbízott offshore-
cégeknek 2018-ban az öt év elteltével lejáró kötvénycsomagok után? Pontosan mikor történt meg a 
kifizetés?

2. Milyen eljárásban fizették ki a letelepedési kötvényeket forgalmazó offshore-cégeknek a pénzt?

3. Mely letelepedésikötvény-forgalmazással foglalkozó offshore-cégek felé történt kifizetés a 
magyar állam részéről, és milyen összegben? (Az adatokat cégenkénti bontásban kérem.)

4. Történt-e olyan eset 2018-ban, hogy valamelyik, letelepedési kötvényeket forgalmazó offshore-
cég nem fizette ki ügyfeleinek a lejáró futamidejű kötvények ellenértékét? Ha igen, melyik cég volt 
az?
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